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Zápis z 21.zasedání komise pro participaci, informatiku, smart city a MA 21, které se konalo                       

dne 15.06. 2021. 

 

 

Místo konání: zasedací místnost rady Slezskoostravské radnice 

Předsedající: Richard Vereš 

Zahájení: 14:00 

Ukončení: 14:40 

Termín příštího zasedání: 13.07.2021 

 (zasedací místnost rady Slezskoostravské radnice) 

  

Při zahájení bylo přítomno 8 členů komise PISM. 

 

Přítomní členové komise PISM: Bc. Richard Vereš 

 Mgr. Gustav Kuchař  

 Mgr. Iveta Vojtěchovská  

 Denis Velčovský 

 Ing. Kristýna Vaňková 

 Matěj Týn 

 Bc. Petra Tylečková, MBA, LL.M. 

 Bc. Radomír Mandok 

   

Omluvení členové komise: Bc. Petra Tylečková, MBA, LL.M., Bc. Daniel Filip,  

  Kamila Zedníčková, Dominik Mlčoch, Miroslava Turčíková 

Neomluvení členové komise:  

 

Účast členů v průběhu jednání:  

 

Ostatní přítomní: Iva Šuláková 

  

  

 

 

 

Členové komise, starosta a místostarostové neobdrželi v předstihu žádné materiály. 
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Zápis 
 

Průběh jednání: 
 

Zahájení 
 

− Zahájení komise a schválení programu jednání 

 

  8 (pro) - 0 (proti) - 0 (zdržel/a se) 

 

Body jednání  

Bod 1. 

„Robotická automatizace procesů v prostředí ÚMOb Slezská Ostrava“ 
 

Pan Jiří Till vedoucí oboru kanceláře starosty nás seznámil s aktuálními informacemi o projektu „Robotická 

automatizace“ firmy TECHSTRA, která se již využívá na oddělení hřbitovní správy a dále se plánuje 

implementovat na další odbory. V současné chvíli se připravuje využívání robotické automatizace na odboru 

FaR.  

Pan Jiří Till dále uvedl, že hlavním přínosem robotické automatizace je úspora času a snižování chybovosti. 

Projekt financuje magistrát města Ostravy a v současné době je Robotická automatizace využívána jen na 

Krajském úřadě Moravskoslezského kraje, z městských obvodů jsme první a děláme průzkum efektivnosti i 

pro další městské obvody. 

Pan Bc. Radomír Mandok se přihlásil s dotazem, zda se zaměstnanci nestaví k projektu negativně, protože se 

obávají ztráty zaměstnání. 

Pan Jiří Till odpověděl, že zpočátku obavy byly, ale následně zaměstnanci zjistili, že robotizace usnadňuje 

časově náročnou opakující se práci a zaměstnanci se mohou více věnovat dalším činnostem.  

Pan starosta Bc. Richard Vereš doplnit, že agendy stále přibývá a s pomocí robotizace nebude potřeba 

přijímat další zaměstnance, bude stačit přeorganizovat některé činnosti. 

 

 

− Komise pro participaci, informatiku, smart city a MA21 vzala na vědomí aktuální informace o projektu 

„Robotická automatizace procesů v prostředí ÚMOb Slezská Ostrava“. 

  8 (pro) - 0 (proti) - 0 (zdržel/a se) 

 

Různé 
 

Pan Bc. Radomír Mandok vznesl dotaz na využívání Úřední desky 

Pan starosta Bc. Richard Vereš jeho dotaz zodpověděl. 

 

 

 

 

 

   

Bc. Richard Vereš  Iva Šuláková 

předseda komise  tajemník komise 

V Ostravě  V Ostravě  


